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Geachte mevrouw Jansen, 
 
Op 2 september 2024 ontvingen wij uw vragen inzake Wateroverlast. Hierbij geven wij 
u onze reactie: 
 
Uw inleiding 
Inmiddels is het wel duidelijk dat er het afgelopen half jaar een catastrofe heeft 
plaatsgevonden in een deel van het stroomgebied van De Dommel. Vanaf Reusel  
De Mierden tot aan Oirschot zijn er een heleboel gedupeerden van het langdurig 
vasthouden van overtollig regenwater. Daar BBB fractie van Waterschap de Dommel 
op zoek is naar oplossingen voor de toekomst, hebben we enkele vragen. 
 
Vraag 1  
Is Waterschap De Dommel zich ervan bewust dat er nog steeds veel particulieren zijn 
die blijvende schade hebben van de hoge waterstand? Zo ja, kan U ons een inzicht 
verschaffen van het aantal particulieren dat blijvende schade heeft opgelopen? Zo nee, 
waarom weet Waterschap De Dommel dit niet? 
Antwoord 
Wij hebben tot nu 12 meldingen ontvangen van schade aan de bouwkundige staat van 
woningen en andere opstallen. De schade loopt uiteen van door grondwater 
aangetaste funderingen en vloeren tot het loslaten van stukwerk en schimmelvorming 
in de woning.  
 
Vraag 2 
We gaan er vanuit dat zowel Waterschap De Dommel ervan op de hoogte is dat er in 
de regio Reusel De Mierden tot aan Oirschot een leemlaag in de bodem zit. En dat 
aldus het waterpeil niet snel zal zakken. Is Waterschap De Dommel op de hoogte van 
de leemlaag?  En van de problemen die deze leemlaag veroorzaakt? 
Antwoord 
We zijn inderdaad op de hoogte van leemlagen in de bodem in het betreffende gebied. 
Deze lagen vertragen de infiltratie van water naar het diepere grondwater en kunnen 
ervoor zorgen dat er water dicht aan het maaiveld blijft staan. 
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Vraag 3 
Kan Waterschap De Dommel duidelijk aangeven wat men aan de gevolgen van deze 
leemlaag gaat doen? 
Antwoord 
De aanwezigheid van leemlagen is een natuurlijk gegeven, ze bieden voordeel in 
droge tijden en nadeel in natte tijden. In het kader van “water en bodem sturend” dient 
iedereen hiermee rekening te houden en ligt er geen opgave voor ons om hiervoor te 
compenseren 
 
Vraag 4 
Inmiddels staat er tussen Oostelbeers en Wintelre een groot perceel bos al een half 
jaar onder water, met alle gevolgen van dien. Kan Waterschap De Dommel aangeven 
hoeveel ha bos er nog steeds onder water staat in het stroomgebied van De Dommel? 
Antwoord 
Wij houden deze gegevens niet bij. 
 
Vraag 5 
Is Waterschap De Dommel zich er van bewust, dat de bosgebieden die nu nog steeds 
onder water staan, de komende 2/3 jaar verdwijnen? Kan Waterschap De Dommel 
aangeven wat men verwacht dat er met deze onder water staande bosgebieden gaat 
gebeuren? 
Antwoord 
Het is ons bekend dat niet alle bosgebieden even goed tegen (langdurige) inundaties 
kunnen. We kunnen geen voorspelling doen over de toekomst van deze bosgebieden. 
 
Vraag 6 
Staat Waterschap De Dommel open om bij overvloedige regenval het water versneld af 
te voeren? 
Antwoord 
Op dit moment is ons beheer in de door u genoemde gebieden er op gericht om de 
overvloedige regenval zo snel en gecontroleerd mogelijk af te voeren. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
het dagelijks bestuur, 
 
 
 
E. de Ridder                                                H.J. Kielenstijn 
watergraaf                                                   secretaris 


